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PROTOKÓŁ NR III/3/2024 
 

sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 25 czerwca 2024 roku, 
w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1600. 
Obecnych 20 radnych (na 21 ogółem).  
 
Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze oraz złożenie ślubowania przez radną Annę Rocznik. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu sesji nr II/2/2024.  
5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Mikołowa za rok 2023:  

a) przedstawienie raportu, 
b) debata nad raportem, 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Mikołowa. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok, rocznego 
sprawozdania finansowego Gminy Mikołów i rocznych sprawozdań finansowych 
samorządowych instytucji kultury za 2023 rok, informacji o stanie mienia Gminy Mikołów 
za 2023 rok,  

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez 
Burmistrza Mikołowa sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Mikołów za 2023 rok, 

c) przedstawienie opinii poszczególnych komisji Rady Miejskiej Mikołowa do sprawozdania 
z wykonania budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok, 

d) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Mikołowa 
absolutorium oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku,  

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok,  

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bądź nieudzielenia Burmistrzowi Mikołowa 
absolutorium.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmiany uchwały w sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji 

nr 1 ds. Samorządu, 
b) zmiany uchwały w sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji nr 3 

ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska, 
c) zmian w budżecie na 2024 rok, 
d) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2024-2041, 
e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (144 953,00 zł), 
f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (198 727,75 zł), 
g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (2 185,83 zł), 
h) powołania inkasentów podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
i) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej w Gminie Mikołów na lata 2024-2028, 
j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia terminowej 

umowy dzierżawy, 
k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy Osiedle przy 

Plantach 6/5, 
l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Pszczyńskiej, 
m) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla 

obszaru Rety i Rety Śmiłowickiej – etap I, 
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n) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Mikołowa,  
o) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Kamionka – etap I – w obszarze ul. Katowickiej, 
ul. Owsianej, Doliny Jamny i granicy miasta, 

p) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się 
na terenie Gminy Mikołów, 

q) wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej Mikołowa na członków Mikołowskiej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego, 

r) zarządzenia wyborów oraz określenia liczby radnych wybieranych do Rady Dzielnicy 
Kamionka w Mikołowie, 

8. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Miejskiej Mikołowa na okres od początku kadencji 
do grudnia 2024. 

9. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
10. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
11. Interpelacje i zapytania radnych.  
12. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski. 
13. Wolne głosy. 
 
Do pkt 1  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska otworzyła sesję, przywitała obecnych 
radnych, burmistrza Stanisława Piechulę, I zastępcę burmistrza Mateusza Handla, II zastępczynię 
burmistrza Anetę Esnekier, mec. Annę Matan-Nowicką, przedstawicieli miejskich jednostek 
organizacyjnych i pomocniczych, mieszkańców Mikołowa oraz zaproszonego gościa dyrektor 
ds. rozwoju Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej Marlenę Moliszewską-Gumulak. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała o swoim uczestnictwie 
w konferencji naukowo-samorządowej, która odbyła się 4 czerwca na Wydziale Zarządzania 
Uniwersytetu Łódzkiego. Konferencja była poświęcona wybranym, najbardziej istotnym 
zagrożeniom funkcjonowania samorządów terytorialnych i na której miała przyjemność odebrać 
nagrodę dla miasta Mikołowa. Następnie oddała głos dyrektor ds. rozwoju Fundacji Rozwoju 
Demokracji Lokalnej Marlenie Moliszewskiej-Gumulak.  
 
Dyrektor ds. rozwoju Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej Marlena Moliszewska-Gumulak 
stwierdziła, że jest to wyjątkowa chwila, ponieważ to w jaki sposób władze miasta angażują swoich 
mieszkańców w życie społeczności zasługuje na wyróżnienie. Wyraziła nadzieję na to, że Mikołów 
będą odwiedzać goście z całej Polski. Następnie odczytała laudację na cześć Mikołowa i serdecznie 
pogratulowała burmistrzom niezwykłego zaangażowania w wykonywaną misję.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała za przyznane wyróżnienie. 
Przypomniała, że statuetka jest dla wszystkich; radnych poprzednich kadencji oraz dla wszystkich 
mieszkańców, którzy ciężko pracowali na ten sukces. Następnie przekazała wyróżnienie na ręce 
burmistrza Stanisława Piechuli oraz I zastępcy burmistrza Mateusza Handla. 
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula podziękował za wspólne zaangażowanie na rzecz 
Mikołowa. Stwierdził, że od samego początku pojawiła się idea wspólnego zarządzania miastem 
i chciałby, żeby rozwijała się dalej. Cieszy się, że Mikołów został zauważony i doceniony, a co za 
tym idzie – może być przykładem dla innych.  
 
I zastępca burmistrza Mateusz Handel przypomniał, że na początku wspólnej drogi, już 10 lat temu 
wspólnie z burmistrzem założyli, że chcieliby, aby Mikołów był miastem aktywności społecznej, 
a dziś dzięki ciężkiej i żmudnej pracy są tego efekty. Nagroda jest przykładem, że Mikołów się 
rozwija i idzie w dobrym kierunku, a to dopiero początek. Dodał, że cieszy się, że miasto dzięki 
mieszkańcom jest inspiracją dla innych samorządów.  
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Do pkt 2 
 
Punkt „Wręczenie zaświadczenia o wyborze oraz złożenie ślubowania przez radną Annę 
Rocznik” został zrealizowany w punkcie 3. porządku obrad. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała proponowany porządek obrad. 
Następnie wystąpiła z wnioskiem o zmianę porządku obrad – zaproponowała wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały nr 84/2024 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Śląskiego nr NPII.4131.1.461.2024 z dnia 7 czerwca 2024 r. – druk S. Zapytała, 
czy ktoś jeszcze chciałby wnieść zmianę do proponowanego porządku obrad? 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia burmistrza, wystąpił z wnioskiem o następującą 
zmianę porządku obrad: zniesienie z porządku obrad projektu uchwały na druku N w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Mikołowa. 
   
Dalszych zgłoszeń nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad z zaproponowanymi zmianami. 
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 
Zmieniony porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Do pkt 3 
 
Punkt „Przyjęcie porządku obrad” został zrealizowany w punkcie 2. porządku obrad. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że w dniu 17 czerwca 2024 r. 
wpłynęło postanowienie nr 605/2024 Komisarza Wyborczego w Bielsku-Białej III z dnia 12 czerwca 
2024 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnej Rady Miejskiej Mikołowa, i który obejmuje pani Anna 
Rocznik, która uzyskała kolejno największą liczbę głosów w wyborach do Rady Miejskiej Mikołowa. 
 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Małgorzata Francug wręczyła nowej radnej 
zaświadczenie o wyborze. 
 
Następnie przystąpiono do ślubowania radnej. 
 
Radna Anna Rocznik wypowiedziała treść roty i złożyła ślubowanie. 
 
Do pkt 4 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół sesji nr II/2/2024 z dnia 
28 maja 2024 roku. Poinformowała, że do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian – wobec 
czego protokół jest przyjęty.    
 
Do pkt 5 
 

a) przedstawienie Raportu o stanie Mikołowa za 2023 rok 
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula przypomniał, że zgodnie z ustawą co roku należy 
przedstawić raport o stanie Gminy, następnie omówił część tematów opisanych w jego treści. 
Zaprezentował swoją stronę internetową, na której znajdują się szczegółowe informacje na temat 
inwestycji czy organizacji wydarzeń w mieście. Dodał, że co miesiąc na sesji przedstawiany jest 
szczegółowy informator z działalności burmistrza, urzędu miasta i jednostek organizacyjnych miasta. 
 

b) debata nad raportem o stanie Mikołowa 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poprosiła o zgłaszanie się do udziału 
w debacie nad Raportem o stanie Mikołowa.  
 
W debacie głos zabrali: radna Dorota Pytel, Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula, 
przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, radna Stanisława Hajduk-Bies, I zastępca 
burmistrza Mateusz Handel oraz radny Andrzej Ruśkowski.  
 
W trakcie dyskusji m.in.:  
 
Radna Dorota Pytel zgłosiła uwagę odnośnie punktu 5. zatytułowanego „Miasto w ciągłym 
rozwoju” i poruszyła temat dróg, które posiadają bitumiczną nawierzchnię w mieście Mikołów. 
Zwróciła się do Burmistrza Mikołowa z zapytaniem, ile aktualnie dróg jest utwardzonych, a ile nadal 
czeka na utwardzenie? Poprosiła o konkretną odpowiedź w kilometrach oraz wykaz procentowy 
w stosunku do tych dróg, które nadal pozostają do wyasfaltowania. Poruszyła również temat punktu 
13. zatytułowanego „Mikołów samorządowy”, w którym jej zdaniem brakuje informacji odnośnie 
działalności Rady Dzielnicy Kamionka. 
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula odpowiedział, że na stronie internetowej znajduje się 
informacja oraz plik Excela z zestawieniem wszystkich dróg. Poinformował, że szacowany koszt 
remontu wszystkich dróg przekracza cały roczny budżet miasta. Wyjaśnił, że w pierwszej kolejności 
robione są drogi, przy których tereny są już zabudowane. Stwierdził, że wyasfaltowanie wszystkich 
dróg jest bardzo ciężkie do wykonania, ponieważ ciągle przybywa nowych dróg. Zadeklarował, 
że plik z zestawieniami prześle radnym do wglądu, a na pytania odpowie również w formie pisemnej.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odpowiedziała radnej Dorocie Pytel 
i odczytała fragment punktu 13. pt. „Mikołów samorządowy”, w którym znajduje się informacja na 
temat działalności Rady Dzielnicy Kamionka.  
 
Radna Stanisława Hajduk Bies w pierwszej kolejności poruszyła problem braku w raporcie 
informacji, o ile zwiększył się lub zmniejszył zasób mieszkań komunalnych w Gminie Mikołów. 
Dodała, że jest to ważny temat, ponieważ uprzywilejowane rodziny od lat czekają na przydział 
mieszkania. Następnie poruszyła temat inwestycji, jaką jest budowa kawiarenki na terenie Muzeum 
– zapytała, czy ta inwestycja jest przygotowywana dla kogoś pod wynajem? Na sam koniec ponownie 
poruszyła temat dalszego braku toalety w centrum przesiadkowym oraz ogrzewalni dla osób 
bezdomnych, o którą ubiega się już od kilku lat. 
 
I zastępca burmistrza Mateusz Handel wyjaśnił, że w raporcie radnym zawsze będzie brakować 
jakichś informacji, ale przy tworzeniu dokumentu starają się, aby zawarte były te, które są 
najważniejsze dla radnych oraz mieszkańców. Odnosząc się do kwestii braku informacji o zasobach 
mieszkaniowych przypomniał, że co roku odbywa się sesja Rady Miejskiej w tym temacie. Odnośnie 
do kwestii budynku przeznaczonego pod kawiarenkę przy siedzibie muzeum poinformował, 
że zweryfikuje temat, ponieważ kawiarenka przekazana jest do użytkowania muzeum. Możliwe jest, 
że zostanie ona wynajmowana w celach komercyjnych – dla zysku. Odnosząc się do tematu toalety 
przy centrum przesiadkowym poinformował, że aktualnie trwają prace w tym zakresie.  
 
Radny Andrzej Ruśkowski zgłosił swoje zastrzeżenia odnośnie do formy i treści przedłożonego 
Raportu o stanie Mikołowa za 2023 rok. Zapowiedział, że jako klub radnych „Mikołów – Mój 
Wybór” wystąpią z propozycją uchwały w sprawie określenia szczegółowych wymogów 
dotyczących raportu. 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula dodał, że wszystko co chce, aby pojawiło się w Raporcie 
o stanie Mikołowa znajduje tam swoje miejsce. Zachęcił radnych do spisania swoich propozycji 
odnośnie informacji jakie mają zostać zawarte w przyszłych raportach.  
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Radna Stanisława Hajduk-Bies odniosła się do lokalizacji siedziby muzeum, która jej zdaniem nie 
przyciągnie tłumów m.in. ze względu na brak dużego parkingu w pobliżu placówki. Dodatkowo 
zapytała, czy w miejsce wyburzonego budynku na ul. Młyńskiej powstanie obiecana nowa 
inwestycja? Stwierdziła, że nie chciałaby, aby powtórzyła się sytuacja z zapowiadana inwestycją przy 
ul.  Waryńskiego, gdzie miały powstać mieszkania komunalne, a nic nie zostało wybudowane. 
 
I zastępca burmistrza Mateusz Handel odnośnie do uwagi radnej na temat zlokalizowania siedziby 
muzeum, stwierdził, że władza jest od wykonywania misji, a nie generowania zysków. Natomiast 
odnosząc się do uwagi w sprawie inwestycji na ul. Młyńskiej poinformował, że budynek stoi i jest 
już prawie na wykończeniu. 
 
Więcej zgłoszeń do udziału w debacie nie było. Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-
Słomska przystąpiła do kolejnego podpunktu. 
 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 
Mikołowa 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Mikołowa wotum zaufania. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr III/20/2024 została podjęta większością głosów.  
 
Do pkt 6 
 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok, 
rocznego sprawozdania finansowego Gminy Mikołów i rocznych sprawozdań 
finansowych samorządowych instytucji kultury za 2023 rok, informacji o stanie mienia 
Gminy Mikołów za 2023 rok 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do Rady Miejskiej 
Mikołowa zostały złożone przez Burmistrza Mikołowa następujące dokumenty: 
- sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok, 
- roczne sprawozdanie finansowe Gminy Mikołów i roczne sprawozdania finansowe samorządowych 
instytucji kultury za 2023 rok, 
- informacja o stanie mienia Gminy Mikołów za 2023 rok. 
 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym 
przez Burmistrza Mikołowa sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Mikołów 
za 2023 rok 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej z dnia 4 kwietnia w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Mikołowa 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Mikołów za 2023 rok. 
I zastępca burmistrza Mateusz Handel poprosił o możliwość zabrania głosu, gdyż w ramach 
poprzedniego podpunktu, na podstawie przygotowanej prezentacji chciał omówić temat wykonania 
budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska udzieliła głosu wiceburmistrzowi 
Mateuszowi Handlowi, który na podstawie prezentacji multimedialnej szczegółowo omówił 
wykonanie budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok. 
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c) przedstawienie opinii poszczególnych komisji Rady Miejskiej Mikołowa 

do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok 
 
Przewodniczący komisji Rady Miejskiej Mikołowa kolejno odczytali opinie do sprawozdania 
z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego za 2023 rok – opinie wszystkich komisji były 
pozytywne bez uwag. 
 

d) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Mikołowa 
absolutorium oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku  

 
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Pruszydło odczytał wniosek Komisji RM 
Rewizyjnej do Rady Miejskiej Mikołowa o udzielenie Burmistrzowi Mikołowa absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2023 rok.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej z dnia 14 czerwca w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez Komisję 
Rewizyjną wniosku o udzielenie Burmistrzowi Mikołowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
za 2023 rok.  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odniosła się do sprawozdania z wykonania 
budżetu za 2023 rok oraz do Raportu o stanie Mikołowa za 2023 rok. Stwierdziła, że w raporcie 
znalazła wszystko na co wskazuje ustawa o samorządzie gminnym. Dodatkowo podziękowała za 
współpracę i ciężką pracę na rzecz Mikołowa, ponieważ to dzięki niej Mikołów zasługuje na 
wyróżnienia. Następnie przystąpiła do kolejnych podpunktów porządku obrad: 
 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Mikołowa za 2023 rok 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 
Mikołowa za 2023 rok. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr III/21/2024 została podjęta większością głosów.  
 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bądź nieudzielenia Burmistrzowi Mikołowa 
absolutorium 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Mikołowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta Mikołowa 
za 2023 rok. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr III/22/2024 została podjęta większością głosów.  
 



7 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska pogratulowała Burmistrzowi Mikołowa 
uzyskania wotum zaufania i absolutorium. Pogratulowała również skarbnikowi miasta Danucie 
Jasińskiej-Gdaniec, sekretarzowi miasta Jakubowi Jarząbkowi, I zastępcy burmistrza Mateuszowi 
Handlowi, II zastępczyni burmistrza Anecie Esnekier oraz pracownikom Urzędu Miasta.  
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula podziękował radnym za udzielenie absolutorium i za 
współpracę. Podziękował również za wykonaną pracę wszystkim współpracownikom – 
wiceburmistrzowi, skarbnik miasta, sekretarzowi i pracownikom urzędu. Na koniec podziękował 
radnym za podjęcie na 1. sesji Rady Miejskiej uchwały w sprawie wynagrodzenia dla burmistrza. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zarządziła 10-minutową przerwę. 
 
Nastąpiła przerwa, po której wznowiono obrady.  
 
Do pkt 7  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty uchwał 
w sprawie:  
 

a) zmiany uchwały w sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji 
nr 1 ds. Samorządu 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że swój akces do prac 
w Komisji RM nr 1 ds. Samorządu zgłosiła nowa radna Anna Rocznik. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/23/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

b) zmiany uchwały w sprawie powołania stałej komisji Rady Miejskiej Mikołowa – Komisji 
nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że swój akces do prac 
w Komisji RM nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska zgłosiła nowa radna Anna 
Rocznik. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/24/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

c) zmian w budżecie na 2024 rok 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0; 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 



8 

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 3.  
Uchwała nr III/25/2024 została podjęta większością głosów.  
 

d) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2024-2041 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 1, 
wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 3.  
Uchwała nr III/26/2024 została podjęta większością głosów.  
 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (144 953,00 zł) 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/27/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (198 727,75 zł) 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/28/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (2 185,83 zł) 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/29/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

h) powołania inkasentów podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości oraz określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wpłynął również protokół 
przebiegu konsultacji dotyczących przedmiotowego projektu uchwały, z którego wynika, 
że w terminie przeznaczonym na konsultacje nie otrzymano żadnych opinii, wniosków i uwag od 
uprawnionych podmiotów na temat przedmiotu konsultacji. Poinformowała również, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 
radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
Radny Kazimierz Pruszydło poinformował, że wyłącza się z głosowania.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/30/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

i) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 
Doznających Przemocy Domowej w Gminie Mikołów na lata 2024-2028  

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 
0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/31/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
terminowej umowy dzierżawy 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
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Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/32/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy Osiedle przy 
Plantach 6/5 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1.  
Uchwała nr III/33/2024 została podjęta większością głosów.  
 

l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Pszczyńskiej 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/34/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

m) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta 
Mikołów dla obszaru Rety i Śmiłowickiej – etap I 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/35/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

n) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Mikołowa – projekt uchwały został 
wycofany z porządku obrad 

 
o) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Kamionka – etap I – w obszarze 
ul. Katowickiej, ul. Owsianej, Doliny Jamny i granicy miasta 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0. 
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Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/36/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

p) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, znajdującym 
się na terenie Gminy Mikołów 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przypomniała, że radni procedują na 
wymienionym druku z naniesioną już autopoprawką. Poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu:  za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Następnie poprosiła o omówienie naniesionej autopoprawki. 
 
Główny specjalista ds. zabytków Andrzej Gortel poinformował, że autopoprawka polegała na 
korekcie ostatniego zdania w §3, gdzie w pierwotnej wersji zdanie brzmiało „zostanie uchwalona 
w roku 2025”, natomiast po korekcie zdanie brzmi „zostanie podjęta w roku 2025”.  
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/37/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

q) wskazania przedstawicieli Rady Miejskiej Mikołowa na członków Mikołowskiej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do Rady Miejskiej 
Mikołowa wpłynęło pismo Burmistrza Mikołowa z prośbą o uzupełnienie składu Mikołowskiej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego, w której to Radę Miejską Mikołowa reprezentują dwaj 
przedstawiciele. Wyjaśniła, że temat był omawiany na posiedzeniu Komisji RM nr 6 ds. Społecznych 
– komisja nikogo nie wskazała, w związku z czym zwróciła się z prośbą o zgłaszanie kandydatur. 
 
Wiceprzewodniczący RM Remigiusz Kuś zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Głośnej, która 
wyraziła zgodę. 
 
Radna Aneta Stelmach zgłosiła swoją kandydaturę na przedstawiciela Rady Miejskiej Mikołowa 
w Mikołowskiej Radzie Działalności Pożytku Publicznego.  
 
Dalszych zgłoszeń nie było. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała treść uchwały uzupełnioną 
o nazwiska zaproponowanych kandydatek. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/38/2024 została podjęta jednogłośnie.  
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r) zarządzenia wyborów oraz określenia liczby radnych wybieranych do Rady Dzielnicy 
Kamionka w Mikołowie 

 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr III/39/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

s) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego 
nr NPII.4131.1.461.2024 z dnia 7 czerwca 2024 r.  

 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr III/40/2024 została podjęta większością głosów.  
 
Do pkt 8 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że komisje Rady Miejskiej 
Mikołowa przedłożyły swoje plany pracy na okres od początku kadencji do grudnia 2024 roku. 
Nie wniesiono zapytań ani uwag.  
 
Plany pracy komisji zostały przyjęte przez aklamację.  
 
Do pkt 9 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska:  
- poinformowała, że wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe na początek kadencji w terminie,  
- w odniesieniu do skargi złożonej przez mieszkańców na dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
w Mikołowie, poinformowała, że w dniu 17 czerwca 2024 r. do Rady Miejskiej Mikołowa wpłynęło 
pismo rodziców wycofujące skargę – wobec powyższego Komisja nr 5 Skarg, Wniosków i Petycji na 
posiedzeniu w dniu 18 czerwca 2024 r. podjęła wniosek o zaprzestanie dalszego procedowania skargi 
w związku z oświadczeniem woli skarżących, 
- w odniesieniu do pisma mieszkańca w sprawie powołania Komisji ds. Kolei Dużych Prędkości 
Centralnego Portu Komunikacyjnego, które radni otrzymali również na swoje skrzynki mailowe, 
poinformowała, że w odpowiedzi na to pismo w dniu 27 maja 2024 r. odbyło się spotkanie prezydium 
Rady Miejskiej z zainteresowanymi przedstawicielami mieszkańców. W wyniku rozmowy 
postanowiła zaproponować powołanie takiej komisji również w obecnej kadencji. Zwróciła się 
z prośbą do przewodniczących klubów radnych o przedyskutowanie tematu i ewentualne 
zaproponowanie chętnych radnych do pracy w komisji doraźnej ds. Kolei Dużych Prędkości 
Centralnego Portu Komunikacyjnego. 
 
Następnie poinformowała, że do Rady Miejskiej Mikołowa wpłynęły:  
- sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Miejskiej Mikołowa za 2023 rok, 
- zawiadomienie Wojewody Śląskiego z dnia 3 czerwca 2024 r. o wszczęciu postępowania 
nadzorczego w sprawie uchwały nr I/3/2024 z dnia 3 czerwca 2024 roku, 
- wyjaśnienia Burmistrza Mikołowa z dnia 6 czerwca 2024 r. do zawiadomienia o wszczęciu 
postępowania w sprawie uchwały nr I/3/202, 
- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego z dnia 7 czerwca 2024 r. w sprawie stwierdzenia 
nieważności uchwały nr I/3/2024 Rady Miejskiej Mikołowa w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Mikołowa. 
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Do pkt 10 
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula poinformował, że: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał jak co miesiąc zostało złożone, 
- sprawozdanie z działalności Urzędu i jednostek pomocniczych w okresie międzysesyjnym 
dostarczył radnym mailowo.  
 
Do pkt 11 
 
Radna Dorota Pytel w imieniu klubu radnych „Mikołów – Mój Wybór” złożyła: 
- interpelację w sprawie Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Mikołowie,  
- interpelację w sprawie nadzoru ceny wody w Zakładzie Inżynierii Miejskiej w Mikołowie. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies poruszyła temat uciążliwych i przedłużających się remontów dróg 
w Mikołowie. Zwróciła się do Burmistrza Mikołowa z zapytaniem, jak długo Mikołów będzie 
paraliżowany zamknięciem odcinka ul. Rybnickiej? 
 
Do pkt 12 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do Rady Miejskiej 
Mikołowa wpłynęły:  
- odpowiedź kierownika Zakładu Gospodarki Lokalowej w Mikołowie Marcina Guza z dnia 
14 czerwca 2024 r. na zapytanie radnej Anny Chrapek-Budacz w sprawie punktu kasowego ZGL-u 
na os. A. Mickiewicza, 
- pismo Burmistrza Mikołowa Stanisława Piechuli z dnia 13 czerwca 2024 r. skierowane do radnego 
Krzysztofa Jakubca w związku z jego wnioskiem w sprawie przeprowadzenia interwencyjnego 
odstrzału dzików,  
- odpowiedź Burmistrza Mikołowa z dnia 4 czerwca 2024 r. na interpelację radnej Katarzyny Głośnej 
w sprawie poprawy bezpieczeństwa na ul. Stara Droga.  
 
Radna Anna Chrapek-Budacz w nawiązaniu do swojego wniosku w sprawie punktu kasowego 
Zakładu Gospodarki Lokalowej w Mikołowie, który mieścił się na os. Mickiewicza oraz otrzymanej 
odpowiedzi w tej sprawie wystąpiła do Burmistrza Mikołowa z prośbą o wydłużenie dyżuru 
kasjerki w punkcie kasowym w budynku ZGL-u przy ul. Kolejowej. Stwierdziła, iż z uwagi na to, 
że aktualnie dyżur pełniony jest tylko 3 dni w tygodniu, tworzą się tam kolejki, a sprawy nie ułatwia 
brak dostępnych miejsc parkingowych pod budynkiem. 
 
Do pkt 13 
 
Radny Krzysztof Jakubiec zwrócił się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o wymianę wiat na 
przystankach „Kamionka Szkoła” w obu kierunkach. Zwrócił się również z prośbą, aby wymiana 
nastąpiła do jesieni, by móc w pełni korzystać z wiat. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies powróciła do omawianego w poprzedniej kadencji tematu firmy 
F.P.U.H. „MYCIOK” Rafał Grot. Przypomniała, że Wydział Ochrony Środowiska Starostwa 
Powiatowego w Mikołowie przeprowadził kontrolę w przedsiębiorstwie i zobowiązał firmę do 
wymiany pieca grzewczego. Wystąpiła do Burmistrza Mikołowa z zapytaniem, czy ktoś monitoruje 
wykonania obowiązku wymiany pieca? 
 
Radna Anna Chrapek-Budacz: 
- powróciła do tematu wiaty śmietnikowej dla mieszkańców budynków przy ul. Stara Droga 2A i 2B 
omawianego w poprzedniej kadencji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że nie otrzymała konkretnych 
informacji w tym temacie. Zasygnalizowała, że wyłączenie z użytkowania dotychczasowej wiaty jest 
dla mieszkańców ogromnym utrudnieniem, gdyż obecnie udostępniona jest zbyt mała, 
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- zwróciła się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o przeanalizowanie i zwrócenie się do zarządcy 
DK 81 w sprawie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu z ul. Owsianą, gdzie w godzinach 
popołudniowych występują liczne utrudnienia w ruchu. Zaproponowała zmianę ustawień 
sygnalizacji, aby upłynnić przejazd w godzinach porannych w kierunku Mikołowa, a w godzinach 
popołudniowych w kierunku Katowic. Na prośbę Burmistrza Mikołowa zadeklarowała, że złoży 
swoją propozycję na piśmie. 
 
I zastępca burmistrza Mateusz Handel odniósł się do tematu wiaty śmietnikowej przy ul. Stara 
Droga i poinformował, że miasto uzależnione jest w tym przypadku od decyzji Starostwa 
Powiatowego, które otrzymało środki na rewitalizację Cmentarza Żydowskiego, na terenie którego 
znajduje się wiata. Dodał, że jeśli nie uda się zostawić dużej wiaty, wtedy mała zostanie na tyle 
rozbudowana, aby była funkcjonalna. Zadeklarował, że mieszkańcy lada dzień zostaną o wszystkim 
poinformowani.    
 
Radny Stanisław Gryzło poinformował, że jest w posiadaniu pisma Starostwa Powiatowego, 
zainteresowani mieszkańcy również, w którym znajduje się informacja, że Starosta zweryfikował 
swoje plany odnośnie rewitalizacji Cmentarza Żydowskiego i nic nie stoi na przeszkodzie, aby wiata 
śmietnikowa mogła tam zostać. 
 
Radna Agnieszka Fiola w imieniu Rady Sołeckiej i Koła Gospodyń Wiejskich serdecznie zaprosiła 
na festyn charytatywny – Powitanie Lata, który odbędzie się w sobotę 29 czerwca 2024 r. o godz. 
1700 na placu przy siedzibie OSP Bujaków. 
 
Radny Andrzej Ruśkowski w imieniu Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 6 oraz nowo 
wybudowanego przedszkola poruszył temat ekranów dźwiękochłonnych, które na podstawie decyzji 
wydanej przez Starostę Mikołowskiego miały powstać wzdłuż DK 44 na odcinku budynków szkoły 
podstawowej i przedszkola w celu ograniczenia hałasu w tych placówkach. Zwrócił się do Burmistrza 
Mikołowa z prośbą o skierowanie do Starostwa Powiatowego w Mikołowie zapytania, co w tej 
sprawie się dzieje? 
                                                                        
Następnie z uwagi na brak dalszych głosów i wyczerpanie porządku obrad przewodnicząca RM 
Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała za udział w obradach i zamknęła sesję Rady Miejskiej 
Mikołowa.  
 
Obrady zakończono o godz. 1811. 
 
Informacja: 
 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej  
– link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
 
Protokołowały: Przewodnicząca 
 Rady Miejskiej Mikołowa 
Paulina Bugdol 
 Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
Katarzyna Pustułka 
 
 


